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Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Minister en 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over de mogelijke komst van 
de Noordtak (ingezonden 12 juli 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat het verzet tegen de komst van de Noordtak, 
een extra spoorlijn van de Betuweroute dat Twente en de Achterhoek zal 
doorsnijden, snel groeit? 

Vraag 2
Wat is de status van de Noordtak? Kun u hierop een gedetailleerd antwoord 
geven? 

Vraag 3
Heeft u, nu bewoners zich massaal tegen de komst van de Noordtak keren, de 
bereidheid om rust, ruimte en natuur in de Achterhoek en Twente te 
koesteren en zich in te zetten voor het behouden van natuurgebieden, 
landgoederen en cultuurlandschappen? Kun u hierop een gedetailleerd 
antwoord geven? 

Vraag 4
Bent u zich ervan bewust dat Twente en de Achterhoek door de stikstofhoax, 
de aanhoudende bevolkingsgroei en de komst van wind- en zonneparken al 
enorm onder druk staan? Zo ja, wat gaat u, samen met bewoners doen, om 
dit gebied te ontlasten? Kun u hierop een gedetailleerd antwoord geven? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat er volop alternatieven zijn voor de Noordtak, zoals de 
binnenvaart en het beter benutten van de huidige Betuwelijn? Zo ja, wilt u 
het plan van de Noordtak per direct prullemanderen?
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